
Referat mandag 2. desember kl.18 
 
Klasser representert på møtet:  
Tove Stølsvik (9C), Kari Fjellhaugen (10A), Knut Vaglid (9E), Jarle Bruntveit (10B) 
Referent: Jorunn S Toskedal (10C) 
 
Forfall: Birgitte Lie, Irene Susort, Oddrun Anglevik 
 
Saker: 
 

1) Godkjenning av referat. Beklager saksliste ble ikke sendt ut i forkant. 
2) Orientering fra rektor: 
- Elevrådet jobber for å få inn penger til grøt, de tar kontakt med Bygdebladet 

for oppmerksomhet. Det kommer ikke penger i budsjettet. 
- FUS søker lærer med praktiske fag i sin fagkrets (2.gang utlysning) 
- Dårlig nett i 8. klasse sin paviljong 
- Skolen er svært fornøyd med prosjektkvelden 
- Skolen har søkt om Dekomp knyttet til lesing. 

 
3) Evaluering av prosjektkvelden i november: 

Variende læringstrykk i prosjektene som var valgt. 
Tidsbruk, brukes det mye tid i forhold til læringsutbytte.  
 

4) 450 000 kr i øremerkede midler til lærebøker!! 
 

5) Evaluering av Kunst og håndverk prosjekt 10. klasse. 
Vi ønsker at elevene har sin undervisning på skolen i disse praktiske estetiske 
fagene. Elevene har ikke evne til å disiplinere et prosjekt over 10 uker. Elevene 
har ikke forutsetninger til å lage sin egen struktur i et slikt opplegg, nesten uten 
undervisning og oppfølging fra faglærere. Vi ønsker at skoledagen skal være 
variert, med andre arbeidsformer i kreative fag. Fokuset på logg og rapport 
fungerer ikke etter intensjonen. 

 
6) Oppfølging av sak 4 på forrige møte: 

«System for føring av anmerkninger.  
FAU ønsker en tydeliggjøring av praksis knyttet til føring av anmerkninger.  
Skolen kan gjerne lage en instruks for hvilken informasjon foresatte kan finne i 
Visma.»  
 
Vi ønsker tydelig melding på ukeplan til alle klasser om: 
1) Praksis knyttet til å gi anmerkninger.  
«Gis ikke uten samtale med eleven vet om anmerkningen» 
2) Dersom det det er en trend i anmerkninger tar kontaktlærer kontakt med 

foresatte. 
 

Informasjonen om dette må også legges inn på Tysvær kommune sine sider, 
under FUS. 
 



 
7) Orientering om undersøkelse fra FUG. 

 
8) Trafikksikringsplan: 

 
Vi ser behovet for dybdelæring innenfor trafikksikring!!!  
Her kan en regne mye vei, fart og tid.  
Vi ønsker at Trygg trafikk, politiet, NAF og forsikringsselskap blir invitert inn på 
temadag?  
Vi ønsker innspill fra ansatte på om det tenker dette kan være interessant. 
Trafikksikring er skolens anliggende, vi i FAU vil gjerne være med å planlegge en 
temadag. 
 
Elsparkesykler og regler knyttet til dette, MÅ presiseres spesielt i forhold til det 
juridiske ansvaret foreldre har. Alle elever på FUS og barneskolen, må ha en felles 
forståelse for hvilke regler vi har rundt skolen, og på skoleveien. 

 
Eventuelt: 

 
- Polentur er i gang, den har en komite.  
-  Vi følger opp penger til grøt, dette må vi få til! Elever og lærere synes dette er 

svært viktig for trivsel. 
- Økonomistatus: 5700 kr på konto etter kafe på prosjektkvelden. 

 
Sak på neste møte: 

Ballkomite 
10. klasse avslutningsfesten. 
 
 
Neste møte mandag 6. januar kl.18 
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